
Protokół nr RG.0002.33.2021 

z nadzwyczajnej XXXIII Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 2 listopada 2021 r. 
 

 

Obradowanie odbyło się w trybie zdalnym. 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 14 radnych (nieobecny radny Witold Spychała), w posiedzeniu uczestniczył również Eugeniusz 

Lubański – Wójt, Gabriela Zając – Skarbnik. 

Radni wyrazili zgodę na głosowanie nad projektami uchwał objętych porządkiem obrad, a także 

podejmowanie wszelkich rozstrzygnięć z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

 

Przewodniczący rozpoczął od przedstawienia porządku obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2021 rok. 

4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 – 2031. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Głos zabrali Skarbnik Gminy wraz z Wójtem, którzy przedstawili uzasadnienia do obu projektów 

uchwał ujętych w porządku obrad oraz uzasadnili konieczność podjęcia uchwał niezwłocznie na 

dzisiejszej sesji nadzwyczajnej. Radni nie zgłosili pytań. 

 

3. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2021 rok. 

 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie (12 głosów za, Jerzy Mazur oraz Magdalena Weintritt nieobecni 

podczas głosowania). 

 

4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 – 2031. 
 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie (12 głosów za, Jerzy Mazur oraz Magdalena Weintritt nieobecni 

podczas głosowania). 

 

 

Po zakończeniu głosowań Radny Czesław Świerkot zwrócił uwagę, że część mieszkańców Kobióra 

wymieniła już źródła ogrzewania i nie stosuje w tym celu węgla w związku z czym nie oddaje 

popiołu jako odpadu. Nie funkcjonuje jednak obniżka stawki opłaty za gospodarowanie odpadami z 

tego tytułu. 

Wójt odpowiedział, że ustawa nie przewiduje możliwości różnicowania stawek w tym przypadku. 

 

Przewodniczący poinformował, że w porządku obrad dzisiejszej sesji nadzwyczajnej nie 

przewidziano punktu „sprawy bieżące”, a powyższą kwestię proponuje poruszyć na posiedzeniu 

Komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył sesję. 

 

 

 


